
Oordeelsvormende raad
(18494\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 28 januari 2016
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer H.H. de Vries (burgemeester/voorzitter), de heer J.G. van Maanen (SGP), de heer H.
Mulder (SGP), de heer G.J. van Weelden (SGP), de heer C.F. van Wendel de Joode (VN), de
heer W. Kurpershoek (VN),  heer drs. E.J. van Tellingen (VN), mevrouw P. van Kuilenburg
(GBN), de heer C. Nijhoff (GBN), de heer drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), de heer A.H. van
Wijk (VVD), de heer A.C. Hakkert (CDA), de heer ing. A. van Gellicum (CDA), de heer R. van
de Wardt (PvdA), de heerK.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer T. Kool (wethouder), de
heer ing. H.A. Verwoert (wethouder), de heer drs. J. Krook (wethouder)  en de heer J.
Andriesse (wethouder).

Afwezig : mevrouw H.B. Challik (PvdA) en de heer A.P.M. Veeken (GBN).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is een 
bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Challik (PvdA) en de heer A.P.M. Veeken
(GBN).

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan graag een Motie vreemd aan de orde van de dag te 
willen indienen namens haar fractie.
De voorzitter agendeert deze Motie als agendapunt 6.4.

De agenda is gewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst oordeelsvormende raad van 17 december 201

Toezegging

Naar aanleiding van:
Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan de beantwoording vanuit het college op de toezegging
over de AZC, de onderwijsvoorzieningen ten tijd en de naamgeving op het formulier van de
kansspelvergunning nog niet te hebben mogen ontvangen.
Burgemeester De Vries zegt toe dat zij de beantwoording voor het einde van de komende 
week tegemoet kan zien.

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor de Besluitvormende raad worden geagendeerd.
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Oordeelsvormende raad
6. Raadstukken

6.1 Voorstel tot ongewijzigde vaststelling van het Bestemmingsplan “Buitengebied Neerijnen, 
herziening Graaf Reinaldweg 2a te Hellouw” (2016-01-12814)

Raadsbesluit:
a) het bestemmingsplan “Buitengebied Neerijnen, herziening Graaf Reinaldweg 2a te 

Hellouw”vaststellen en
b) geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 Wro vast te stellen.

Toezegging

De heer Nouwens geeft aan al schriftelijke vragen bij het college te hebben neergelegd.
Wethouder Kool beantwoord uitvoering de schriftelijke vragen vanuit de VVD.
Wethouder Kool zegt toe deze beantwoording eveneens nog schriftelijk aan de raad te 
zullen doen toekomen.

Advies Dit voorstel is “rijp voor besluitvorming” en kan worden geagendeerd in de 
Besluitvormende raad.

6.2 Voorstel tot benoeming van een lid en een plaatsvervangend lid in het Algemeen Bestuur 
van de Gemeenschappelijke Regeling Regio Rivierenland (2016-01-17650)

Raadsbesluit:
a) te benoemen tot lid van het AB van de GR-Regio Rivierenland: de heer H.H. de 

Vries (burgemeester) en
b) te benoemen tot plaatsvervangend lid van het AB van de GR-Regio Rivierenland: 

de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder).

Advies Dit voorstel is “rijp voor besluitvorming” en kan worden geagendeerd in de 
Besluitvormende raad.

6.3 Voorstel tot kennisneming van het onderzoeksrapport GNL en de begrotingsscan van de 
Provincie Gelderland, het geven van een opdracht tot nadere uitwerking van beslispunt 4 
voor het zomerreces van 2016 en hiervoor budget beschikbaar te stellen (2016-01-16641)

Raadsbesluit:
a) kennis te nemen van het onderzoeksrapport GNL “samen sterker”van bureau 

Seinstra & Van de Laar, inclusief de daartoe behorende bijlagenboeken;
b) kennis te nemen van de begrotingsscan van de provincie Gelderland;
c) de intentie uit te spreken dat de beoogde intensivering van de samenwerking 

tussen de gemeenten Geldermalsen, Neerijnen en Lingewaal als “stip op de 
horizon” de vorm aanneemt van een bestuurlijke fusie;

d) het college van burgemeester en wethouders de opdracht te geven om de periode 
tot aan het zomerreces van 2016 te benutten voor de vier sporen:
1) het met elkaar -met het college van Geldermalsen daarbij in de lead- en met 

de daarbij relevante partners, zoals de provincie Gelderland, concreet zicht te 
krijgen op de beoogde positieve ontwikkeling in de financiële situatie van de 
gemeente Geldermalsen;

2) het met elkaar -met het college van Lingewaal daarbij in de lead- en met de 
daarbij relevante partners, zoals de provincie Gelderland, concreet zicht te 
krijgen op het moment van onomkeerbaarheid van de afspraken tussen het 
gemeentebestuur en zijn inwoners, zoals verwoord in de geactualiseerde 
uitvoeringsagenda 2015-2020 van het Manifest;

3) de samenwerking op politiek en bestuurlijk niveau nader met elkaar te 
intensiveren en

4) vooruitlopend op de politiek-bestuurlijke toekomst wordt de onderlinge 
ambtelijke samenwerking tussen de gemeenten Geldermalsen, Neerijnen en 
Lingewaal verder geïntensiveerd en geconcretiseerd, door quick wins 
daarbinnen te benutten, zonder dat dit leidt tot onomkeerbare besluiten;

e) vooruitlopend op een bestuurlijke fusie vooralsnog geen taken over te dragen aan 
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Oordeelsvormende raad
Bedrijfsvoeringsorganisatie West-Betuwe;

f) voor het uitvoeren van de onderzoeken in het traject t/m juni 2016 een bedrag van 
€ 20.000,= beschikbaar te stellen ten laste van de post onvoorziene uitgaven 2016.

Toezegging

De heer Van Maanen dient, namens de leden van de klankbordgroep vanuit Neerijnen, 
een Amendement in als aanvulling op dit raadsbesluit. Inhoudende een burgerconsultatie 
binnen de drie gemeenten over de voorgenomen bestuurlijke samenwerking GNL.
De heer Van Tellingen geeft aan dat het ingediende Amendement voor zijn fractie niet 
concreet genoeg is en ook zijn fractie dient een Amendement in. Hierin geven zij aan een 
raadplegend referendum te willen houden onder de burgers van Neerijnen, voorafgaand 
aan het nemen van een principe-besluit.

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt naar het ijkpunt, vanaf waar de gemeenten onder 
curatele komen te staan van de provincie.
De heer Nijhoff vult aan dat ook de gemeente Geldermalsen nu druk bezig is om zijn 
sportverenigingen te verblijden met kunstgrasvelden. Tot welke datum kunnen wij ook nog 
iets betekenen met plannen voor onze burgers en/of verenigingen.
Wethouder Verwoert geeft aan dat er in juni, naar verwachting het voorgenomen besluit 
zal vallen binnen de drie gemeenteraden en dat we daarna onder preventief toezicht zullen
staan van de provincie.
Burgemeester De Vries vult aan dat er zelfs herindelingen bekend zijn in Nederland, waar 
de provincie achteraf bepaalde investeringen heeft teruggedraaid, die nog even snel 
voorafgaand door gemeenten waren gedaan.
De heer Van Maanen vraagt zich af of de nu genoemde maand juni correct is, eerder is 
een andere (latere) datum genoemd. Hij verzoekt het college om deze onduidelijkheid 
schriftelijk weg te nemen.
Burgemeester De Vries en wethouder Verwoert zullen het moment van 
onomkeerbaarheid van het besluit tot herindeling en het moment van onder preventief 
toezicht komen van de provincie schriftelijk met de raad communiceren.

Advies Dit voorstel is “rijp voor besluitvorming” en kan worden geagendeerd in de 
Besluitvormende raad.

6.4 Motie vreemd aan de orde van de dag GBN: Gebiedsreserveringen Hoogwatergeul Varik-
Heesselt (2016-01-18539)

Mevrouw Van Kuilenburg licht het doel van de Motie toe en leest deze vervolgens voor.
Wethouder Kool ziet niet in wat voor soort zienswijze we als gemeente dan zullen moeten 
indienen en roept de raadsfracties op met suggesties te komen.

Advies Deze Motie kan worden geagendeerd in de Besluitvormende raad.

7. Mededelingen
• Algemene mededelingen
• Gemeenschappelijke Regelingen en Verbonden partijen
• Regio Rivierenland (speerpuntberaden en/of algemeen bestuur)

Mevrouw Van Kuilenburg leest een mededeling voor dat haar fractie in december door de 
VVD is benaderd en dat er daarop gesprekken met de VVD zijn gevoerd, waarin zij het 
functioneren van het college en binnen de coalitie aan de orde stelden. Recentelijk heeft zij
vernomen dat hieraan geen vervolg wordt gegeven en is zij van mening dat de VVD nu 
voldoende tijd heeft gehad om dit met de rest van de raad te delen. Omwille van de 
transparantie doet zij nu deze mededeling.

De heer Van Maanen deelt mede dat de heer Van Wendel de Joode en hijzelf de 
vergadering van de Regionale Agendacommissie hebben bezocht. Het daarin besproken 
Regionale ambitiedocument zal in de eerstvolgende raadcyclus ook bij ons worden 
geagendeerd, dus lijkt het hem nu weinig zinvol om daar uitgebreid op in te gaan. Ook is 
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de regionale raadsledenbijeenkomst van 10 februari doorgesproken en ingevuld.

Wethouder Krook meldt dat er in december 2015 vragen zijn gesteld vanuit uw raad over 
de beleidsregels doelgroep 4 bijstand “tegenprestatie”. De beleidsregels zijn inmiddels 
besproken in het college van B&W, maar de cijfers kloppen niet en dat heeft ook 
consequenties voor die tegenprestatie. Daarom verzoekt hij de raad om nog 14 dagen te 
wachten voordat er geantwoord kan worden richting uw raad.

8. Rondvraag

Toezegging

De heer Kurpershoek vraagt of er al een programma bekend is voor de invulling van de 
bijeenkomst voor raad- en commissieleden op 4 februari 2016. Bestaan er al concrete 
ideeën voor en worden belangstellenden ook actief uitgenodigd om hierbij aanwezig te zijn.
Burgemeester De Vries antwoordt dat hij juist deze week al een gesprek hierover heeft 
gevoerd met de MT-leden en dat het programma voor die avond maandag zal worden 
afgerond. Dit programma zal hij dan maandag ook aan de fractievoorzitters doen toekomen
met daarbij het verzoek om daarop binnen 24 uur te reageren. Daarna gaat het programma
openbaar. Hij begrijpt dat een dergelijke avond een kop en een staart dient te hebben. Ook
zal breed gecommuniceerd worden dat deze avond in Haaften wordt gehouden en dat 
belangstellenden van harte welkom zijn.

Mevrouw Van Kuilenburg zegt 2 weken terug een aantal foto’s aan de wethouder te 
hebben verstrekt, waarop zichtbaar was dat er op de begraafplaats in Haaften graven 
onder water staan. Is daar nog iets mee gedaan, want ze heeft geen terugkoppeling 
mogen ontvangen hierover.
Wethouder Kool geeft aan dat de AVRI al tijdelijke maatregelen heeft genomen, waarmee 
ze nog volop bezig zijn. In de tussentijd wordt er nagedacht voor een definitieve oplossing.

Mevrouw Van Kuilenburg memoreert aan de gedane uitspraak bij de vorming van deze 
coalitie, dat als er weer een fulltime burgemeester in Neerijnen benoemd zou worden, dat 
er dan opnieuw naar de omvang van de betrekking van de wethouders gekeken zou 
worden. Is er al iets over te melden?
Burgemeester De Vries antwoordt dat het college hier nog druk mee bezig is en zegt toe 
hier schriftelijk over te zullen communiceren.

De heer Nijhoff merkt op dat er bermen zijn aangevuld, maar dat ze er ook al weer deels 
uit liggen. Hij snapt niet dat dit niet gebeurt in een wat drogere periode. Zo is het 
weggegooid geld.
Wethouder Kool geeft aan dat er op diverse plaatsen binnen onze gemeente inderdaad 
bermen zijn aangevuld en dat ook hij dat liever ziet gebeuren in een wat drogere periode. 
Echter waren er nu sommige bermen zo slecht dat langer uitstel onverantwoord was. Hij is 
het met de heer Nijhoff eens dat het wel een beetje dweilen met de kraan open is.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur.

Vastgesteld in de Oordeelsvormende raad van 18 februari 2016

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen H.H. de Vries
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